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Już jutro zespół Giallorossich zmierzy się z sąsiadującym w tabeli Milanem,

w bardzo ważnym spotkaniu 16 kolejki Serie A. Przed spotkaniem wywiadu

dla AS Roma Match Program udzielił Kostas Manolas. 

Jak podejdziecie do meczu z Milanem?

- Podejdziemy jak zawsze, skoncentrowani. Milan ma kilku młodych, którzy nie mają

w ich zespole wielkiego doświadczenia, ale dobrze grają. Wyjdziemy na boisko

znając wynik Juventusu, musimy zagrać dobrze i być zdeterminowani, aby zdobyć

trzy punkty.

Jak ważna jest wygrana w derby dla kontynuacji sezonu?

- To były trzy ważne punkty dla tabeli, ale dały też wiele radości kibicom. Dla nas

jest to dodatkowy zastrzyk pewności siebie, wielka radość, przedłużyliśmy serię

pozytywnych wyników.

Do derbów podchodziłeś po lekkim urazie. Jak czujesz się teraz?

- W derbach zagrałem dobrze, co nie?

Mecz z Milanem to spotkanie, które może wpłynąć mocno na sezon Romy?

- Sezon jest długi, zatem mecz nie jest decydujący, ale mecze, które nas czekają, z

Mmilanem i Juve, są bardzo ważne.

Jaka atmosfera panuje w szatni?

- Jesteśmy zmotywowani, pewni siebie. Satysfakcja z wygranych derbów jest

dodatkowym bodźcem, aby dać z siebie maksimum przeciwko Milanowi.

Montella jest byłym graczem Romy. Do tej pory wykonuje świetną robotę.

Co o tym myślisz?

- Na początku sezonu nigdy nie spodziewałem się, że Juventus będzie w tym

momencie sezonu na drugim miejscu. Zrobił świetną pracę z młodymi, których ma

do dyspozycji.

Kogo z zespołu Rossonerich boisz się najbardziej?

- Nikogo. Szanuję wszystkich, ale jeśli jesteśmy w odpowiedniej kondycji, nie

powinniśmy się nikogo obawiać.

Mecz z Milanem z poprzedniego sezonu był punktem zwrotnym. Wszystko

się zmieniło i przyszedł Spalletti...
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- Wtedy nie byliśmy w dobrej formie i brakowało zaufania. Teraz wszystko jest inne.

Myślę, że mamy przewagę nad Milanem. Jestem przekonany, że jesteśmy mocniejsi

i musimy to udowodnić.

Roma jest pierwsza w lidze pod względem goli, strzałów i asyst. Faza

ofensywna jest imponująca, z kolei defensywna często jest poddawana

dyskusji.

- Jesteśmy najmocniejsi w ataku, ale obrona nie jest kwestionowana. Straciliśmy 16

bramek, bardzo się poprawiliśmy od początku sezonu. Juventus stracił 13 goli. Poza

tym nie liczy się tylko obrona. Bronimy w 11 i atakujemy w 11.

W ostatnim okresie mieliście dwa epizody z kibicami, którzy byli

szczególnie blisko, w Trigorii przed derbami przybyli, aby was naładować.

- Publiczność jest bardzo ważna. Niestety nie mogą przychodzić na stadion z

powodu historii z barierami, ale są dla nas zbyt ważni. Czujesz się smutny i źle bez

kibiców.

Jakie odczucia były na treningu na Tre Fontane?

- Gdy widzisz ludzi blisko ciebie rozumiesz co tracisz, gdy ich nie ma.

Jak ważny będzie pełen stadion w meczu Roma-Milan?

- Zespół taki jak Roma potrzebuje kibiców. Ostatnio z 20 tysiącami kibiców na

Olimpico było smutno. Mam nadzieję, że z Milanem przyjdzie co najmniej 40 tysięcy

kibiców.

Gdybyś miał wskazać na negatywny aspekt, gdzie można się jeszcze

poprawić?

- Jedynym, co możemy poprawić to bycie pierwszymi! Jesteśmy drudzy i aby się

poprawić musimy ich wyprzedzić. Również w Lidze Europy wygraliśmy grupę.

Jedynym, prawdziwym żalem sezonu jest to, że nie weszliśmy do Ligi Mistrzów.
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